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Amb satisfacció us tomo a saludar un any més des de les pagines dels 
Quaderns del barri de Sant Magí amb un breu escrit que dóna pas a les 
val u oses aportacions relacionades ambla festa i el se u entom que trobareu 
alllarg d'aquesta publicació. 

De la Festa de Santa Magí el que m' agradaria destacar és 1' orientació 
que ha pres amb el pas del temps; així a partir del motiu central, anar a 
buscar aigua a les fonts de la Brufaganya i el seu repartiment posterior 
perla ciutat, s'ha envoltat d'altres aspectes que li donen més contingut 
lúdic i que fan que cada vegada hi prenguin part més ciutadans. 

És en aquest sentit que valoro molt positivament els actes que disposen 
de la col·laboració i la participació activa d'entitats de la ciutat, com la 
recuperació de l'antic camí o el mateix fet d'anar a buscar l'aigua, i 
també els actes com el sopar de germanor, que té la finalitat de reunir el 
maxim nombre possible de cerverins. 

Amb 1' afany deis organitzadors per recuperar els elements tí pies que 
conformaven la festa antigament s'ha aconseguit crear una celebració 
única. Cree sincerament que mantenir aquesta singularitat és clau per 
garantir-ne la continu'itat en edicions futures. 

Finalment, voldria agrair a 1' Associació Amics de Sant Magí la seva 
dedicació constant en la preparació de la festa i desitjar que continuln la 
tasca que porten a terme perque en puguem continuar gaudint tots els 
ciutadans. 
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